
MOCIÓ PRESENTADA PER LA CANDIDATURA D’UNITAT 
POPULAR - ALTERNATIVA MUNICIPALISTA (CUP-AMUNT) 
PER LA CREACIÓ D’UNA COMISSIÓ D’ESTUDI ECONÒMIC 
DEL RECINTE DE LA FÀBRICA 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

ATÈS que les actuacions municipals, sufragades amb diners del poble, al recinte de “la 
Fàbrica” són molt prolongades en el temps i els diners han anat sortint de diferents 
partides pressupostàries al llarg de molts anys, des de la Candidatura d’Unitat Popular-
Alternativa Municipalista, tal com vam acordar en el proppassat plenari, de 31 de gener 
de 2023, proposem la creació d’una comissió d’estudi econòmic que analitzi la viabilitat 
del projecte a llarg termini, des de la seva adquisició fins a la seva futura projecció. 

Des de l’oposició sempre hem defensat que cal treballar per l’apoderament del poble, i 
una bona manera de fer-ho és des de la contínua demanda d’informació i transparència 
en les actuacions municipals. 

Per tots els motius anteriorment exposats, proposem al Plenari de l’Ajuntament del Pla 
de Santa Maria l’adopció dels següents 

ACORDS: 

PRIMER.- Crear una comissió de treball durant el segon semestre del 2023 que estigui 
formada per representants polítics de tots els grups municipals –inclosos els actuals-, el 
secretari i l’arquitecta municipal, i que tingui com a principal finalitat la recopilació i 
anàlisi de les inversions fetes, directament i indirectament, amb diners del poble i amb 
subvencions. 

SEGON.- L’elaboració d’un informe en el qual es detallin tots els diners que s’han gastat 
i d’on han sortit (partida pressupostària i data) des de l’adquisició del recinte fins a 
l’actualitat. 

TERCER.- Realitzar un procés d’informació ciutadana que exposi de manera pedagògica 
les dades d’aquest informe. Durant aquesta/es audiència/es pública/ques es preveurà 
la possibilitat d’intervencions tant dels grups municipals com dels ciutadans i ciutadanes 
que així ho demanin. Finalitzat aquest procés, caldrà fer-ne públic el contingut a través 
de les vies de comunicació de l’Ajuntament. 


